
 
Zápisnica  zo zasadnutia 

 
VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 1. októbra 2020 v priestoroch sobášnej siene  

na Mestskom úrade v Trenčíne. 
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Garant komisie : Soňa Baránková 
Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – Mestská polícia Trenčín 
   Ing. Róbert Hartmann – vedúci útvaru mobility 
   Ing. Miloš Minárech – referent dopravy útvaru mobility 

Program:  
1. Úvod.  
2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia.  
3. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
4. Rôzne, diskusia. 
5. Záver. 

Vzhľadom na aktuálne opatrenia UVZ SR a od vývoja epidemiologickej situácie v našom regióne 
sa miesto rokovania z pôvodného KS Kubrá preložilo na Mestský úrad v Trenčíne.  Zároveň si 
Vám dovoľujeme oznámiť, že v prípade, ak budú i naďalej pretrvávať bezpečnostné opatrenia 
v súvislosti so šírením korona vírusu SARS-CoV-2, najbližšie termíny zasadnutí VMČ SEVER 
môžu byť zmenené. Ak z objektívnych príčin nie je možné zabezpečiť dostatočne veľké priestory 
neodporúčame zasadnutia organizovať.  

Predseda VMČ SEVER Mgr. Miloslav Baco privítal prítomných občanov a členov výboru 
VMČ a zároveň ospravedlnil kolegov, ktorí sa nemohli dostaviť na dnešné zasadnutie výboru. 
Mgr. Baco sa prítomným ospravedlnil za vzniknutú situáciu a skonštatoval, že výbor nie je 
uznášaniaschopný,  poslanec Trepáč sa ospravedlnil a oznámil neskorší príchod počas 
zasadnutia. Po príchode na zasadnutie (krátko potom, čo predseda oficiálne ukončil 
zasadnutie VMČ SEVER) sa ospravedlnil prítomným za neplánované meškanie 
a pokračovalo sa  v diskusii s občanmi, ktorá práve prebiehala.  

Nakoľko VMČ SEVER nebol uznášaniaschopný, zápisnica nebola vyhotovená. 

 Následne boli predložené od občanov tieto požiadavky: 
 

Prítomní členovia VMČ SEVER : 
 
Predseda výboru: 
Mgr. Miloslav Baco 
Členovia výboru : 
Mgr. Martin Petrík 
Mgr. Kamil Bystrický 
Martin Trepáč (dostavil sa oneskorene po 
skončení zasadnutia) 
 

Neprítomní členovia VMČ SEVER : 

Ing. Miloš Mičega - ospravedlnený 
Ing. Ladislav Matejka - ospravedlnený 
JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 
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   114/20 Pán sa obracia so žiadosťou na vedúceho útvaru mobility, či by sa nedal svetelne 
zvýrazniť priechod pre chodcov osadený priamo v zátačke pri výjazde z Pádivého na 
Opatovskú ulicu a zároveň poďakoval za vybavenie požiadavky č. 87.20 z augusta 2020.   

   115/20 Pán Štefánik z Nábrežnej ulice č. 1635 sa obrátil na poslancov mestskej časti 
SEVER ohľadom zrevitalizovania vnútrobloku Nábrežná 1635, kde došlo k redukcii počtu 
parkovacích miest. Išlo by o výmenu asfaltového povrchu, tam kde teraz parkujú autá a do 
budúcna pri zachovaní pomeru zelene aj k navýšeniu počtu parkovacích miest. Zároveň prosí 
o vypracovanie skice investičného zámeru, ktorý by bol predmetom schválenia či neschválenia 
na zasadnutí Zhromaždenia vlastníkov bytov a nebytových priestorov v blízkej budúcnosti, aby 
sa k tomu ostatní vlastníci bytov vyjadrili, poprípade pripomienkovali predložený investičný 
zámer. V rámci vzájomnej diskusie p. Štefánik Martin uviedol, že uvedenú vec prekonzultoval 
s poslancom JUDr. Smolkom, ktorý mu navrhol začať s investičným projektom, aby sa to 
dostalo do rozpočtu mesta. Na margo toho poslanec Bystrický uviedol, že začať sa musí práve 
občanmi, oni musia dať ten signál, čo tam všetko chcú zrevitalizovať, a ak nepríde k zhode 
u občanov na schôdzi, tak sa nebudene púšťať do investičnej akcie. Veď aj v priebehu 
budúceho roka sa dajú takéto veci riešiť zmenou rozpočtu.   

 
 Požiadavky poslancov: 

    116/20 p. Pataky prostredníctvom poslanca Petríka chce poďakovať útvaru MHSL za orez 
stromov z Pádivého na Sibírsku a zároveň sa pýta, kedy sa bude pokračovať v oreze stromov 
smerom na koniec Sibírskej ulice. (Petrík) 
    117/20 Ulice Pod Skalkou – Žilinská 1-5 ako sú polopodzemné kontajnery  sú značné 
výtlky na ceste. Prosím o provizórne zaplátanie dier na ceste.  (Petrík) 
   118/20  Prosím osloviť riaditeľov škôl ZŠ Kubranská a ZŠ Sedmička na Sihoti, koľko detí 
dochádza v ranných hodinách  z časti Kubrá na Sihoť a opačne, kvôli úprave cestovného 
poriadku MHD Trenčín ohľadom návrhu prepojenia obsluhy MHD TN Kubrej so 
Sihoťou.  (Trepáč) 

   119/20 Prosím k materiálu ohľadom výpožičky nebytových priestorov v KS Kubrica pre 
občianske združenie Divadlo 21 Opatová zaslať návrh zmluvy, keďže sme stále nedoriešili 
ako bude tento divadelný súbor fungovať v priestoroch KS Kubrica.  (Trepáč) 
 
 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 1.10.2020 
 
 
 
 

 
Mgr. Miloslav Baco  
Predseda VMČ SEVER  


